

**H.E. Chief Executive Officer  
Abu Dhabi Securities Exchange  
Abu Dhabi, United Arab Emirates**

**سعادة/ الرئيس التنفيذي المحترم  
سوق أبوظبي للأوراق المالية  
أبوظبي، دولة الإمارات العربية المتحدة**

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد ،،،

**e& and Vodafone form strategic  
relationship across Europe, the Middle  
East, and Africa**

**e& توقع اتفاقية تعاون استراتيجي مع فودافون في أوروبا  
والشرق الأوسط وأفريقيا**

We would like to inform you that on 11 May 2023, Emirates Telecommunication Group Company "e&" and Vodafone Group Plc ("Vodafone") announced that they have agreed a strategic relationship that will bring the two operators closer together in certain aspects of their businesses.

تود شركة مجموعة الإمارات للاتصالات ش.م.ع "e&" اعلامكم بأنها في تاريخ 11 مايو 2023 وقعت اتفاقية تعاون استراتيجي مع "فودافون"، لتعزيز التعاون والعمل المشترك بينهما؛ من أجل تقديم أحدث المنتجات والخدمات المُبتكرة في قطاعي الاتصالات والتكنولوجيا.

As part of this strategic relationship, e& and Vodafone have entered into a relationship agreement that establishes e& as a cornerstone shareholder of Vodafone (the "Relationship Agreement"). This is the next phase in a strategic relationship that began in May 2022, when e& made its original investment in Vodafone.

وتؤسس الاتفاقية لدخول e& كمساهم رئيس في مجموعة فودافون، وترسم بذلك مرحلة جديدة في العلاقة الاستراتيجية التي بدأتها مجموعة e& عندما نفذت استثمارها الأول في فودافون خلال مايو 2022.

The strategic relationship enables collaboration across a broad range of growth areas, as e& and Vodafone may be able to benefit from each other's respective operational scale and complementary geographic footprint. The key areas of commercial collaboration that e& and

وتهدف الاتفاقية إلى التعاون الاستراتيجي والعمل المشترك بين اثنين من أبرز مزودي خدمات الاتصالات والتكنولوجيا في العالم؛ لتحقيق المزيد من التطور والنمو، ويُخطّط كلٌّ من e& وفودافون لتعزيز التعاون وتطوير المزيد من الخدمات والحلول الرقمية التي تتجاوز الحدود الجغرافية للعملاء من مختلف الجنسيات

Vodafone will initially pursue include:

في عدة مجالات، منها:

- In Enterprise, e& and Vodafone will explore jointly offering cross-border digital services and solutions to multi-national customers and public sector organisations. Services will include fixed and mobile connectivity, Mobile Private Networks, IoT, cybersecurity and cloud-based services.
  - In Procurement, e& and Vodafone will seek to share best practices and may adopt joint procurement.
  - In Carrier, Wholesale & Roaming, the two operators will work together to become the partner of choice in providing access to high-quality digital infrastructure.
  - In Technology, both teams will seek to work together on a technology roadmap, including the evolution and adoption of OpenRAN.
- قطاع المؤسسات والشركات؛ حيث تتعاون الشركتان لتقديم الخدمات والحلول الموجهة للمؤسسات والشركات متعددة الجنسيات ومؤسسات القطاع العام، وتتضمن خدمات الاتصال الثابت والمحمول، والشبكات الخاصة المحمولة، وإنترنت الأشياء، والأمن السبراني، والخدمات السحابية.
  - قطاع المشتريات؛ حيث تقوم الشركتان بتبادل أفضل الممارسات، مع احتمال توحيد عمليات الشراء المشترك.
  - قطاع مبيعات الجملة والتجوال؛ حيث تعزز الشركتان جهودهما ليشكّلا معًا الشريك الأفضل القادر على إتاحة بنية تحتية رقمية بكفاءة عالية.
  - قطاع التكنولوجيا؛ حيث تعمل الشركتان معًا لتنفيذ خارطة طريق تسمح بتطوير واعتماد تقنية "النفاذ الراديوي المفتوحة - OpenRAN".

Under the terms of the Relationship Agreement, the Group Chief Executive Officer of e&, will join the Vodafone Board as a non-executive Director (the "e& Nominee"), for as long as e& maintains its current shareholding of 14.6%. e& will also have the ability to nominate a second non-executive Director (the "Independent Nominee"),

وبموجب هذه الاتفاقية، ينضم الرئيس التنفيذي لـ e& إلى مجلس إدارة فودافون كعضو مجلس إدارة غير تنفيذي، وذلك بموجب امتلاك e& حصةً من الأسهم تبلغ 14.6%، وتستطيع e& أيضًا ترشيح عضو مجلس إدارة غير تنفيذي ثانٍ، مستقلٍ عنها، إذا تجاوزت حصتها من الأسهم 20%، تخضع لبعض التعديلات قبل الحصول على الموافقات

independent of e&, if its shareholding exceeds 20% (subject to certain adjustments while regulatory approvals are outstanding). These appointments are subject to receipt by e& of the required regulatory approvals.

Other terms of the Relationship Agreement are summarised below.

## Relationship agreement key terms

### The Nominees

- Both the e& Nominee and the Independent Nominee (the "Nominees") may be replaced from time to time by e&, subject to certain procedures agreed in the Relationship Agreement. They shall also be subject to annual (re-)election by Vodafone's shareholders.
- The e& Nominee shall be appointed to the Nominations and Governance committee. The Nominees will be entitled to be appointed to other committees of the Board on the same basis as other non-executive directors but will not be entitled to be appointed to the Audit and Risk Committee or the Remuneration Committee for so long as their appointment on such committees would not be in compliance of the UK Corporate Governance Code and/or the Nasdaq Listing Rules applicable to Vodafone.

التنظيمية)، ويحتاج تعيين هذين العضوين إلى الحصول على الموافقات التنظيمية المناسبة.

وفيما يلي ملخص للشروط الأخرى من الاتفاقية:

## البنود الرئيسية لاتفاقية التعاون المشترك

### المرشحين

- يحق ل e& استبدال كل من المرشحين من وقت لآخر، وفقاً لإجراءات معينة متفق عليها في الاتفاقية. كما يجب أن يخضعوا للانتخاب (أو لإعادة الانتخاب) السنوي من قبل مساهمي فودافون.
- يتم تعيين مرشح e& في لجنة ترشيحات وحوكمة فودافون. يحق للمرشحين أن يتم تعيينهم في لجان أخرى من مجلس الإدارة على نفس الشروط المنطبقة على أعضاء مجلس الإدارة غير التنفيذيين الآخرين ولكن لن يكون لهم الحق في أن يتم تعيينهم في لجنة التدقيق والمخاطر أو لجنة المكافآت طالما أن تعيينهم في هذه اللجان لن يكون ممثلاً لقانون حوكمة الشركات في المملكة المتحدة أو قواعد إدراج سوق ناسداك المنطبقة على فودافون.

- The appointment of the Nominees will be terminated if e& falls below the relevant shareholding thresholds applicable to each Nominee, the Relationship Agreement is terminated or, subject to the terms of the Relationship Agreement, if they fail to comply with applicable law or are removed from office by the shareholders.
- سيتم إنهاء تعيين المرشحين إذا انخفضت حصة e& دون الحد الأدنى للمساهمة المطلوبة لكل مرشح، أو تم إنهاء اتفاقية التعاون المشترك، أو إذا لم يمتثلوا للقانون المطبق عليهم وفقاً لشروط الاتفاقية، أو تمت إزالتهم من قبل مساهمي فودافون.

## Standstill, lock-up and corporate actions

## التوقف التام والإجراءات المؤسسية

- Subject to certain customary exceptions, e& undertakes to:
  - not acquire any interests in Vodafone's shares which would result in it and its affiliates having an interest exceeding 24.99%;
  - not dispose of Vodafone shares for two years (save for a maximum of 3% of Vodafone's shares during each twelve-month period); and
  - refrain from taking certain other public actions, including requisitioning a shareholder meeting or proposing any resolution to be put forward at a shareholder meeting.
- عدا بعض الاستثناءات، تتعهد e&:
  - عدم الاستحواذ على أي حصص إضافية في أسهم فودافون تؤدي إلى امتلاك e& لأكثر من 24.99% من أسهم فودافون،
  - عدم التصرف في حصتها في فودافون (عدا التصرف بنسبة 3% كحد أقصى إجمالي في السنة الواحدة) خلال عامين من تاريخ بدء سريان اتفاقية التعاون المشترك،
  - الامتناع عن اتخاذ بعض الإجراءات العامة الأخرى، بما في ذلك طلب اجتماع المساهمين أو اقتراح أي قرار يتم طرحه في اجتماع المساهمين.

## Public statements, confidentiality and information sharing

- e& and Vodafone have agreed to certain mutual non-disparagement provisions in relation to public statements about the other party and their respective affiliates, or current or former directors, officers or employees.
- e& will be subject to customary confidentiality obligations.

## البيانات العامة، والسرية وتبادل المعلومات

- اتفقت e& وفودافون على بعض أحكام عدم الإساءة فيما يتعلق بالتصريحات العامة عن الطرف الآخر والشركات التابعة لهما، أو أعضاء مجلس الإدارة أو المسؤولين أو الموظفين الحاليين أو السابقين.
- تلتزم e& بالمعايير السرية المعتادة.

Kind regards,

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام والتقدير،،،

كريم بنيس  
الرئيس التنفيذي للشؤون المالية للمجموعة  
**Karim Bennis**  
Group Chief Financial Officer